
              Busko‐Zdrój, 24 Październik 2023 r.   

 

PROTOKÓŁ 

z V sesji Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy Busko‐Zdrój kadencji 2022 ‐ 2024. 

 

Piąta sesja Młodzieżowej Rady Miasta Busko‐Zdrój odbyła się w dn. 11.09.2023 r. w Sali Plenarnej 

Buskiego  Samorządowego Centrum Kultury.  Rozpoczęła  się  o  godz.  13.04  a  otworzyła  ją  Przewodnicząca 

Młodzieżowej  Rady Miasta  i  Gminy  Busko‐Zdrój Weronika  Bańka.  Powitała  członków Młodzieżowej  Rady 

Miasta  i  Gminy  Busko‐Zdrój  oraz  przybyłych  gości:  Zastępcę  Burmistrza Michała Marońskiego  oraz  Pana 

Radnego Oliwkiewicza. 

Przewodnicząca odczytała klauzulę informacyjną RODO.  

Na sesji obecni byli wszyscy Radni  Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy Busko‐Zdrój. Przewodnicząca 

Rady Weronika  Bańka    stwierdziła  quorum,  czym  potwierdziła  zdolność  Rady  do  podejmowania  uchwał, 

przyjęto porządek obrad jednogłośnym głosowaniem. 

Radny  Tomasz  Sekułowicz  odczytał  treść  protokołu  z  IV  sesji Młodzieżowej  Rady Miasta  i  Gminy 

Busko‐Zdrój. 

W dalszej kolejności Radni rozpoczęli głosowanie na temat przyjęcia protokołu, który został przyjęty 
jednogłośnym głosowaniem. 

Weronika Bańka odczytała sprawozdanie za okres międzysesyjny.  
Następnie  Przewodnicząca  Młodzieżowej  Rady  Miasta  i  Gminy  Busko‐Zdrój  Weronika  Bańka 

rozpoczęła dyskusję na temat ,,Spraw różnych”. 
Radny  Oliwier  Wiekiera  zaproponował  rozmowę  na  temat  ponownej  współpracy  ze  Szlachetną 

Paczką. 
Radny Paweł Wieczorek zaproponował współpracę przy organizacji półmaratonu Buskiego w okresie 

zimowym. 
Radny  Tomasz  Sekułowicz  dał  propozycje  do  stworzenia  ankiet  na  temat  artysty  jakiego  występ 

chciałaby zobaczyć młodzież na przyszłych Dniach Buska. 
Przewodnicząca  Rady  Weronika  Bańka  wspomniała  o  szkoleniu  dotyczącym  prowadzenia  Rad 

Młodzieżowych  i  organizacji  wydarzeń  kulturalnych w  gminach  oraz  zachęciła  Radnych w  braniu  udziału 
w takich szkoleniach 

Radny Bartosz Gręda wspomniał o złym stanie drążków, które znajdują się w centrum Buskiego skate 
parku. 

Zastępca Burmistrza Pan Michał Maroński odniósł się do dyskusji na temat Buskiego półmaratonu, 
Dni  Buska  oraz  złego  stanu  drążków  do  ćwiczeń.  Wyjaśnił  Radnym  jak  wygląda  sprawa  kontraktowania 
artystów na dniach Buska i funkcjonowania wydarzenia. 

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy Busko‐Zdrój Weronika Bańka zamknęła dyskusję 
z powodu wyczerpania się tematów. 

 
O  godzinie  13:23  Przewodnicząca  Weronika  Bańka  zamknęła  obrady  V  sesji  Młodzieżowej  Rady 

Miasta  i Gminy Busko‐Zdrój. 
 

 
 

Protokół sporządziła 
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